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                                                                                      Radny Rady Miejskiej Inowrocławia  

                                                       

 

Odpowiadając na Pana interpelację z 28 grudnia 2021 r. w sprawie zwiększenia ilości 

przejazdów służb odpowiedzialnych za drogi uprzejmie informuję, iż zimowe utrzymanie 

dróg realizowane jest zgodnie z uchwalonym przez Radę Miejską Inowrocławia budżetem.                    

Zadania w tym zakresie wykonywane są w zależności od panujących warunków 

atmosferycznych i dostosowane do posiadanych środków finansowych.  Należy nadmienić, iż 

nie jesteśmy w stanie całkowicie zwalczyć zjawisk naturalnych i działania służb mają na celu 

złagodzenie niekorzystnych dla użytkowników dróg skutków zimy.  

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

Zastępca Prezydenta Miasta 

/-/ Ewa Witkowska 

 
 
 
 
 
 
 

Do wiadomości: 
1. Biuro Rady Miejskiej 
2. a/a 

 


